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Bucsa Község Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

Bucsa, Kossuth tér 6. Tel: 66/585-520. 

117-11/2024. ikt.sz. 

 

11. sz. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 

 

Készült: Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. május 14-én (kedden) 

délután 13,00 órakor megtartott saját nyilvános üléséről. 
 

Az ülés helye: Bucsa, Községháza nagyterme (Bucsa, Kossuth tér 6.) 
 

Jelen vannak: Kláricz János polgármester, Faluházi Sándor Attila, Földesi Györgyné, Márki 

Tiborné képviselők. 

 

Távol maradt: Harmati Gyula alpolgármester, Fenyődi Attila, Juhász Sándor képviselők 

 

Tanácskozási joggal meghívott: Dr. Nagy Éva jegyző, Sebők János tű. alezredes, Kovács 

Krisztián tű. alezredes kirendeltség vezető, Czeglédi Lajos rendőr alezredes 

kapitányságvezető, Tóth Sándor körzeti megbízott, valamint Gazsó Attila BMPSZ elnökségi 

tag. 

 

Kláricz János polgármester: Köszöntötte a megjelent képviselőket és Dr. Nagy Éva jegyzőt, 

Sebők János tű. alezredest, Kovács Krisztián tű. alezredes kirendeltség vezetőt, Czeglédi 

Lajos rendőr alezredes kapitányságvezetőt, Tóth Sándor körzeti megbízottat, valamint Gazsó 

Attila BMPSZ elnökségi tagot. 

 

Megállapította, hogy az ülés határozatképes, Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-

testülete részéről 7 fő képviselőből 4 fő jelen van. Hiányzik 3 fő képviselő. 

A határozathozatalban részt vesz 4 fő. 

 

Kláricz János polgármester: Ezzel az ülést megnyitotta. 

 

Ismertette a napirendi pontokat:  

 

1./ Tájékoztató a Békés Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szeghalmi 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2023 évben végzett munkájáról 

 Előadó: Kovács Krisztián tűzoltósági tanácsos, kirendeltség-vezető 

 

2./ Beszámoló a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Karcagi 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség Karcagi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi 

tűzvédelmi tevékenységéről 

 Előadó: Sebők János tű. alezredes, parancsnok 

 

3./ Beszámoló a Szeghalmi Rendőrkapitányság Bucsa község 2023 évi közbiztonsági 

helyzetéről, valamint a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről  

 Előadó: Czeglédi Lajos r. alezredes kapitányságvezető 
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4./ Bejelentések 

 

Kláricz János polgármester: Megkérdezte a képviselőket, van-e valakinek a napirendi 

pontokkal kapcsolatosan kérdése, kiegészítése?  

 

Mivel kérdés és kiegészítés nem volt, kérte a képviselőket, kézfelemeléssel szíveskedjenek 

szavazni, aki a napirendi pontokat elfogadja.  
 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 4 tagja 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendi pontokat elfogadta.    

 

1.napirendi pont: Tájékoztató a Békés Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 

Szeghalmi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2023 évben végzett munkájáról 

 

Kláricz János polgármester: Előterjesztette az első napirendi pontot, a Békés Vármegyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szeghalmi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2023 évben 

végzett munkájáról szóló tájékoztatást. 

 

Megkérdezte Kovács Krisztián tű. alezredest kíván-e kiegészítést tenni? 

 

Kovács Krisztián tű. alezredes: Bucsa község speciális helyzetben van, mivel a tűzesetek és 

műszaki mentések tekintetében Karcag városhoz tartozik, polgári védelem tekintetében, pedig 

Szeghalomhoz. 

Az előző évben kiemelkedő esemény nem történt. Két esetben végeztek mezőgazdasági 

létesítményeknél műszaki ellenőrzést, valamint pár alkalommal jöttek ki lakossági bejelentés 

miatt. 

Egyéb kiegészíteni valója nincs, a kérdésekre szívesen válaszol. 

 

Kláricz János polgármester: Megkérdezte a képviselőket, van-e valakinek kérdése, 

hozzászólása?  

 

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, szavazást rendelt el.  

 

Kérte a képviselőket, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni, aki a Békés Vármegyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szeghalmi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2023 évben 

végzett munkájáról szóló tájékoztatást elfogadja.  

 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 5 tagja 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

25/2024.(V.14.) Képviselő-testületi határozat 

Beszámoló a Békés Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szeghalmi 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2023 évben végzett munkájáról 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Békés Vármegyei Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság Szeghalmi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2023 évben végzett munkájáról 

szóló tájékoztatót a csatolt mellékletben foglalt részletezéssel elfogadja. 

Felelős: Kláricz János polgármester 

Határidő: értelem szerint 
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2.napirendi pont: Beszámoló a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság Karcagi Katasztrófavédelmi Kirendeltség Karcagi Hivatásos Tűzoltó-

parancsnokság 2023. évi tűzvédelmi tevékenységéről 

 

Kláricz János polgármester: Előterjesztette a második napirendi pontot, a Jász-Nagykun-

Szolnok Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Karcagi Katasztrófavédelmi 

Kirendeltség Karcagi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi tűzvédelmi tevékenységéről 

szóló beszámolót. 

 

Megkérdezte Sebők János tű. alezredest, hogy kíván-e kiegészítést tenni? 

 

Sebők János tű. alezredes: A jelenlegi beszámoló nem mutat nagyobb változást az azt 

megelőző évtől. Mivel kis településről beszélnek, így a káresetek száma is alacsony. 

Az idei évben már két alkalommal kellett intézkedniük, két káreset kapcsán. Az egyik 

tűzesettel kapcsolatban eljárást indítottak. 

Egyéb kiegészítése nincs, a kérdésekre szívesen válaszol. 

 

Kláricz János polgármester: Megkérdezte a képviselőket, van-e valakinek kérdése, 

hozzászólása?  

Faluházi Sándor Attila képviselő: A kiküldött munkaanyagban látja, hogy téves jelzés két 

esetben történt. Általában ilyen maximum egy eset szokott lenni, nem jellemző a lakosságra, 

hogy téves jelzést ad le. Lehet-e arról tudni, hogy ezek milyen jelzések voltak? 

 

Kovács Krisztián tű.alezredes: Téves jelzések általában olyan jelzések, ami egy megvalósult 

esemény, csak mire a hatóság kivonul, a jelzés már megoldódik. Ilyen lehet, ha egy tűzjelző 

tévesen beindul. Szándékosan téves jelzés nem történt. 

 

Kláricz János polgármester: Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, szavazást rendelt el.  

 

Kérte a képviselőket, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni, aki a Jász-Nagykun-Szolnok 

Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Karcagi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 

Karcagi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló 

beszámolót elfogadja. 

 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 4 tagja 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

26/2024.(V.14.) Képviselő-testületi határozat 

Beszámoló a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 

Karcagi Katasztrófavédelmi Kirendeltség Karcagi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság  

2023 évben végzett munkájáról 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Karcagi Katasztrófavédelmi Kirendeltség Karcagi Hivatásos 

Tűzoltó-parancsnokság 2023 évben végzett munkájáról szóló beszámolót a csatolt 

mellékletben foglalt részletezéssel elfogadja. 

Felelős: Kláricz János polgármester 

Határidő: értelem szerint 
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3.napirendi pont: Beszámoló a Szeghalmi Rendőrkapitányság Bucsa község 2023 évi 

közbiztonsági helyzetéről, valamint a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről 

 

Kláricz János polgármester: Előterjesztette a harmadik napirendi pontot, a Szeghalmi 

Rendőrkapitányság Bucsa község 2023 évi közbiztonsági helyzetéről, valamint a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről szóló beszámolót. 

 

Megkérdezte Czeglédi Lajos rendőr alezredest, hogy kíván-e kiegészítést tenni? 

 

Czeglédi Lajos rendőr alezredes: Két dologban szeretné kiegészíteni a kiküldött beszámolót. 

Már a tavalyi évben is beszéltek róla, hogy nagyon sok a csalásokkal kapcsolatos bűneset. A 

jelenlegi beszámolóban láthatják, hogy ezeknek az eseteknek nőtt a száma. Szeretné a 

lakosság figyelmét felhívni arra, hogy a csalók újabb és újabb trükkökkel próbálják behálózni 

az embereket, ezért kéri, hogy erre mindenki fokozottan figyeljen. A legnagyobb veszélyt az 

internetes csalók jelentik. 

 

A másik dolog, amire szeretné felhívni a figyelmet, az ugyancsak szóba került már az előző 

évi ülésen. A rendőrség álláspontja jelenleg, hogy szigorúan kell venni a közlekedéssel 

kapcsolatos szabályszegéseket. A legtöbb baleset a gyorshajtás miatt történik. Ez okból a 

rendőrség fokozottan ellenőrzést tart az utakon, bírságot szabnak ki a szabályt megsértők 

ellen. A lakosság továbbra is számíthat közúti ellenőrzésekre. Ilyenkor nem csak a sebességet 

mérik, a KRESZ be nem tartása, az ittas állapot is bírságolásra kerül. 

Ennyivel szerette volna kiegészíteni a beszámolót, a kérdésekre szívesen válaszol. 

 

Kláricz János polgármester: Köszöni a kiegészítést. Az internetes csalásokra már a média is 

többször figyelmeztetette az embereket. Reméli, hogy előbb-utóbb csökken az ezzel 

kapcsolatos káresetek száma. 

 

Az esti órákban, ahogy javul az idő egyre több fiatal van kint a közterületeken és sajnos egyre 

több káreset is történik általuk a faluban. Jelenleg dolgoznak a polgárőrség felállításán, bízva 

azzal, hogy így csökken a káresetek száma. Szeretné megkérdezni, hogy van-e arra lehetőség, 

hogy a rendőri jelenlét sűrűbben legyen jelen a faluban, vagy még mindig feszített a tempó? 

 

Czeglédi Lajos rendőr alezredes: Az igényeket felírja, és az eligazításon egyeztet a 

kollégáival. 

 

Kláricz János polgármester: Köszöni szépen.  Megkérdezte a képviselőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása?  

 

Márki Tiborné képviselő: Munkájából adódóan van a látókörében egy család, aki jelenleg 

még nincs gondozásban, de a lakossági jelzések alapján ez a bizonyos család a településen 

belül kábítószert értékesít. A lakosok még a „vevőket” is nevesíteni tudják. Úgy a terjesztő, 

úgy a vevők is nevelnek kiskorú gyermekeket. Ezzel kapcsolatban szeretné kérdezni, hogy a 

rendőrség látókörében is benne vannak az érintett személyek? 

 

Czeglédi Lajos rendőr alezredes: Az esetről tudomásuk van. Sajnos a tanulmányok szerint egy 

települést sem kerül el a kábítószer értékesítése és fogyasztása. A rendőrség kiemelten kezeli 

ezeket az eseteket. 

 

Kláricz János polgármester: Megkérdezte, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása? 
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Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, szavazást rendelt el.  

 

Kérte a képviselőket, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni, aki elfogadja a Szeghalmi 

Rendőrkapitányság Bucsa község 2023 évi közbiztonsági helyzetéről, valamint a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről szóló beszámolót. 

 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 4 tagja 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

27/2024.(V.14.) Képviselő-testületi határozat 

Beszámoló a Szeghalmi Rendőrkapitányság Bucsa község 2023 évi közbiztonsági 

helyzetéről, valamint a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Szeghalmi Rendőrkapitányság Bucsa 

község 2023 évi közbiztonsági helyzetéről, valamint a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről végzett munkájáról szóló beszámolót a csatolt mellékletben foglalt 

részletezéssel elfogadja. 

Felelős: Kláricz János polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

4.napirendi pont: Bejelentések 

 

Kláricz János polgármester: Megkérdezte a képviselőket, van-e valakinek kérdése, 

hozzászólása?  

 

Már említette, de szeretné még egyszer elmondani, hogy márciusban a polgárőrség újra 

szervezését elindították. Vélelmezhetően 1-2 héten belül bejegyzésre kerül a polgárőrség, 18 

fő alapító taggal. Szeretné tolmácsolni, hogy az egyesület szívesen várja még az új tagjait. 

Bízik benne, hogy munkájukkal hozzá tudnak járulni ahhoz, hogy a településen javuljon a 

közbiztonság. 

 

Mivel több kérdés és hozzászólás nem volt így az ülést 13,40 órakor bezárta. 

 

kmf. 

 

 

 

Kláricz János              Dr. Nagy Éva  

polgármester       jegyző 

 

 

     

     Komroczkiné Nagy Edit  

       jegyzőkönyvvezető 


